
Protokół Nr LXIII/2023 

LXIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 23 sierpnia 2023 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 15 radnych. 

• Obecni według załączonej listy obecności – 15 radnych. 

 

Miejsce posiedzenia sesji:  budynek Centrum Społeczno-Kulturalnego w Koniecpolu  

ul. Szkolna 1. 

 

Ad. 1 Otwarcia LXIII zwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na zwyczajnej sesji:  Burmistrza Ryszarda Suligę, Senatora RP 

Ryszarda Majera, Dyrektora Biura Dariusza Saternusa, Mecenasa Michała Ladę, Skarbnik 

Monikę Starczewską, radnych, sołtysa, pracowników urzędu oraz wszystkich obecnych.  

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi 

kworum. Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz przedstawiła dzisiejszy porządek obrad. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji: LXII. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2023-2037. 
2) w sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 
budżetu Gminy Koniecpol na rok 2023. 

 3) w sprawie zmiany uchwały nr I/2/2018 Rady Miejskiej w Koniecpolu   z dnia 22 
listopada 2018 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w 
Koniecpolu. 
4) w sprawie uzupełnienia składu Komisji Finansów, Budżetu, Inicjatyw Gospodarczych i 
Ładu Przestrzennego. 
5) w sprawie uzupełnienia składu Komisji Spraw Społecznych i Przestrzegania Prawa. 
6) w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego. 

 
6. Wystąpienia zaproszonych gości. 
7. Interpelacje radnych. 

8.  Zapytania i wolne wnioski. 

9.  Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad LXIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Dyrektorowi Biura Dariuszowi Saternusowi. 
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Dyrektor Biura Dariusz Saternus złożył ustny wniosek w związku z odrzuceniem przez 

Wojewodę uchwały Rady Miejskiej w sprawie zagospodarowania przestrzennego. Podjęliśmy 

rozmowy między radnymi i nie do końca podzielamy zdanie Pana Wojewody. Pan Dyrektor 

złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – czy ktoś chce się odnieść do planu sesji? 

Radny Zbigniew Domoradzki wielokrotnie wypowiadał się na temat powołania 

Wiceprzewodniczącego i radny uważa, że drugi Wiceprzewodniczący jest zbędny. 

Niepotrzebne jest wydawanie parę złotych, powinniśmy świecić przykładem bo na koniec 

roku zadłużenie będzie wynosić 19 mln zł. Powinniśmy oszczędzać i zmniejszać biurokrację.  

Mecenas Michał Lada dodał, że ilość wiceprzewodniczących jest regulowana zapisami statutu 

gminy. Obecnie w statucie mamy zapis o dwóch wiceprzewodniczących, więc kwestia 

nieprocedowania tej uchwały musiałaby być poprzedzona zmianą w statucie. Obowiązuje 

zapis o dwóch wiceprzewodniczących, stąd zaproponowana uchwała.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – w naszym statucie mamy zapis o głosowaniu tajnym w 

wersji papierowej na wiceprzewodniczącego, i w takiej formie będziemy głosować. W pkt 7 

dodajemy projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Śląskiego. 

Przystąpiono do głosowania nad zmianą w porządku obrad: 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

Pani Przewodnicząca odczytała porządek obrad po zmianach. 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji: LXII. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2023-2037. 

 2) w sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 
budżetu Gminy Koniecpol na rok 2023. 

 3) w sprawie zmiany uchwały nr I/2/2018 Rady Miejskiej w Koniecpolu   z dnia 22 
listopada 2018 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w 
Koniecpolu. 
4) w sprawie uzupełnienia składu Komisji Finansów, Budżetu, Inicjatyw 
Gospodarczych i Ładu Przestrzennego. 
5) w sprawie uzupełnienia składu Komisji Spraw Społecznych i Przestrzegania Prawa. 
6) w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego. 
7) w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego. 
 
6. Wystąpienia zaproszonych gości. 
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7. Interpelacje radnych. 
8. Zapytania i wolne wnioski. 
9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad LXIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 1 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

 

Ad. 4 Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzednich sesji. 

Radni zapoznali się z protokołem LXII sesji i nie zgłosili uwag. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze. 

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej od 

25.07.2023 r. do 23.08.2023 r. (zał. do protokołu).  

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – spotkaliśmy się na Komisji Finansów, podczas której 

Pani Skarbnik zapoznała nas ze zmianami w budżecie. Pani Przewodnicząca oddała głos Pani 

Skarbnik. 

 

Skarbnik Monika Starczewska – zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 11 sierpnia a 

także zgodnie z dzisiejszą uchwałą budżetową w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

zwiększono dochody ogółem o kwotę 105.847,68 zł. Są to dochody z tytułu dotacji i środków 

przeznaczonych na cele bieżące. Na powyższą kwotę składają się dotacje zgodnie z decyzjami 

Wojewody Śląskiego, dotyczą Karty Dużej Rodziny 166,00 zł, dotacja na zakup 

podręczników 77.621,68 zł, dotacja na remont obiektów grobownictwa wojennego 25.000,00 

zł, środki z funduszu COVID-19 na wypłatę dodatku węglowego 3.060,00 zł.  

Wydatki ogółem wzrosły o kwotę 986.047,68 zł, w tym 105.847,69 zł to są wydatki bieżące 

zgodnie z wspomnianymi decyzjami oraz środkami z Funduszu COVID-19. 800.000,00 zł są 

to wydatki na zadania inwestycyjne związane z przebudową dróg gminnych (droga Łysiny-

Radoszewnica, na którą zwiększamy wydatki o 520.000,00 zł  oraz przebudowa drogi w ul. 

Słowik i w ul. Górnej w Koniecpolu – zwiększamy o 280.000,00 zł). 30.000,00 zł to wydatki 

bieżące na funkcjonowanie Przedszkola nr 2, 10.000,00 zł – odszkodowania za przejęcie 

gruntów pod drogi, 30.000,00 zł – wydatki na bieżące utrzymanie dróg, 10.200,00 zł – 

wydatki bieżące związane z utrzymaniem budynków i terenów komunalnych. W wyniku 

dokonanych zmian deficyt budżetu wzrósł o kwotę 880.200,00 zł i zostanie pokryty 

przychodami z tytułu wolnych środków. Na obecnej sesji nie dokonujemy żadnych zmian w 

przedsięwzięciach. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania:  
- Uchwała Nr LXIII/544/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 sierpnia 2023 r.  
w sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2023-2037. 
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Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr LXIII/545/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 sierpnia 2023 r. w 

sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu 

Gminy Koniecpol na rok 2023. 
 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 
- Uchwała Nr LXIII/546/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 sierpnia 2023 r. 
sprawie w sprawie zmiany uchwały nr I/2/2018 Rady Miejskiej w Koniecpolu   z 
dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w 
Koniecpolu. 
 
Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – przed przystąpieniem do procedowania uchwały, 
wybieramy Komisję Skrutacyjną, która musi czuwać nad wyborem Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej. Pani Przewodnicząca zgłosiła obecnego Wiceprzewodniczącego Wojciecha 
Skrobicha na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. Radny Wojciech Skrobich wyraził 
zgodę i zgłosił na członków komisji Radnego Andrzeja Kozaka i Radnego Mateusza 
Szymalę. Radny Andrzej Kozak wyraził zgodę oraz Radny Mateusz Szymala również 
wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.  
 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem składu Komisji Skrutacyjnej: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej -Wojciech Skrobich; 

Członek Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Kozak; 

Członek Komisji Skrutacyjnej – Mateusz Szymala. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – proszę o zgłaszanie kandydatów na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

Radny Wojciech Skrobich zaproponował kandydaturę radnego Rafała Chojnackiego. Radny 

Rafał Chojnacki wyraził zgodę. 

 

Zamknięcie listy kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koniecpolu: 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 
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Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 1. 

 

Pani Przewodnicząca powiedziała, że głosujemy za wyborem Wiceprzewodniczącego w 

sposób tajny na kartach do głosowania i uchwały już nie podejmujemy głosowaniem tylko 

zostanie odczytana. 

Wojciech Skrobich – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyjaśnił, że radni głosują na 

jednego kandydata oddając znak X w miejscu na TAK lub NIE. 

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z 

przeprowadzonego głosowania, który stanowi załącznik do protokołu wraz z kartami do 

głosowania.  

Radny Rafał Chojnacki otrzymał głosów 13 – Za, 2 radnych było Przeciw z liczby obecnych 

15 radnych, liczba głosów ważnych oddanych bez dokonania wyboru – 0.  

Radny Rafał Chojnacki większością głosów został wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koniecpolu.  

Gratulacje nowo wybranemu Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej złożyli Pan Burmistrz 

Ryszard Suliga oraz Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz. 

Radny Rafał Chojnacki złożył podziękowania za wybór na stanowisko 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koniecpolu i powiedział, że jest to zobowiązanie 

na rzecz poprawy jakości życia naszych mieszkańców. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała uchwałę o wyborze radnego Rafała Chojnackiego  

na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 
- Uchwała Nr LXIII/547/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 sierpnia 2023 r.  
w sprawie uzupełnienia składu Komisji Finansów, Budżetu, Inicjatyw Gospodarczych  
i Ładu Przestrzennego. 
 
Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz dodała, że Radny Artur Sygit i Radny Wojciech Skrobich 
wyrazili chęć pracy w powyższej komisji. 
  
Przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 1. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz wyjaśniła, dlaczego wstrzymała się od głosu, ponieważ 

jako ostatnia dowiedziała się o zmianie w uchwale i powiedziała, żeby o takich zmianach 

informować wcześniej.   

 

Radny Wojciech Skrobich dodał, że nie naruszył regulaminu działalności rady i komentarz 

Pani Przewodniczącej to są osobiste przemyślenia.  

 

- Uchwała Nr LXIII/548/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 sierpnia 2023 r. 

w sprawie uzupełnienia składu Komisji Spraw Społecznych i Przestrzegania Prawa. 
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Radny Artur Sygit wyraził chęć pracy w powyższej komisji.  

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXIII/549/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 sierpnia 2023 r. 
w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego. 
 
 Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXIII/550/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 sierpnia 2023 r. 
w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego. 
 
 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 
Ad. 6 Wystąpienia zaproszonych gości. 
 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Panu Senatorowi Ryszardowi Majerowi. 

 

Senator Ryszard Majer powiedział, że z wielką przyjemnością przyjmuje zaproszenia na 

posiedzenia samorządu, rady gminy czy rady miasta. Pan Senator z nieukrywanym 

zachwytem przyglądał się obradom sesji i sprawności jej prowadzenia. Na sesji podjęta 

została uchwała wynikająca z ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. Na jednym z 

ostatnich posiedzeń senatu realizowana była ta tematyka. Wyniknęła ona bezpośrednio ze 

zdarzeń, które miały miejsce w Częstochowie dotyczące zgonu dziecka dotkniętego 

przemocą. Składając kwestie przemocy na instytucje publiczne, samorządy, ośrodki pomocy 

społecznej czy kurateli sądowych, policji próbujemy zewnętrznie się oczyścić z naszych 

powinności. Pan Senator zachęcił radnych na uwrażliwienie w tej kwestii. W dużej mierze od 

nas zależy, na ile kwestia przemocy dzieci będzie obecna w naszej rzeczywistości społecznej. 

Instytucje publiczne nie zastąpią i nie wyręczą nas z tego, żebyśmy bardziej postrzegali  

i zauważali to co się dzieje wokół nas.  

Pan Senator podziękował za dotychczasową współpracę i powiedział, że nie będzie na 

posiedzeniach sesji prowadził agitacji. Państwo Radni jesteście elitą samorządową i każdy 

przychodzi na sesję z własnym przekonaniami politycznymi. Pluralizm polega na tym, 

żebyśmy mogli wybierać i zachęcajmy do uczestnictwa w wyborach. Pan Senator jeszcze raz 

złożył podziękowania za współpracę Panu Burmistrzowi i Radnym. Dobrze jest widzieć, jak 

samorząd lokalny wykorzystuje środki finansowe, które przekazujemy w różnych transzach i 
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obszarach. Za czujność obywatelską w zakresie pilnowania inwestycji Pan Senator złożył 

podziękowania. Samorząd Gminy Koniecpol pisze bardzo dobre wnioski i dostaje środki 

finansowe. Pan Senator widzi na przestrzeni lat, kiedy przyjeżdża do Koniecpola, że to miasto 

się zmienia. Została wykonana duża praca, żeby Koniecpol stał się coraz bardziej 

atrakcyjnym miejscem. Bardzo dziękuję. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – bardzo dziękujemy. Czy z radnych ktoś chciałby 

skierować pytanie do Pana Senatora? Przechodzimy do punktu następnego. 

 
Ad 7 Interpelacje radnych. 
Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz przekazała informację mieszkańcom ul. Działkowej, że na 
podstawie ich wniosku o odwodnienie tej ulicy złożyła swoją interpelację. Odpowiedź zostanie 
przekazana zainteresowanym mieszkańcom.  
 

Ad. 8 Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny Wojciech Skrobich – przy okazji wyboru nowego Wiceprzewodniczącego chciałbym 

się zwrócić do Pani Przewodniczącej, która jako jedyna ma podpis elektroniczny i może 

prowadzić obrady. Pan Radny Z. Domoradzki miał zastrzeżenia, że jest dwóch 

wiceprzewodniczących, ale jest taki zapis w statucie. W statucie jest także zapis, że 

wiceprzewodniczący może prowadzić posiedzenia sesji. Natomiast na dzień dzisiejszy my nie 

możemy?  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – niezależne jest prowadzenie obrad.  

 

Radny Wojciech Skrobich – ale nie możemy podpisać podpisem elektronicznym. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – tak, ale gdyby dziś ktoś inny prowadził obrady, to ja nie 

mogłabym w ciągu 7 dni podpisać stosownych dokumentów?  

 

Radny Wojciech Skrobich – podpisze ten, który prowadził sesję.  

 

Mecenas Michał Lada – uchwały są wysyłane do Wojewody Śląskiego za pośrednictwem 

portalu E-Nadzór i są one podpisywane elektronicznie przez Panią Przewodniczącą. Nikt nie 

pytał Pana Mecenasa o to, czy po podjęciu uchwał na sesji nie mogłyby być podpisane przez 

przewodniczącego. Pan Mecenas w tym momencie nie udzielił odpowiedzi. Formalnie 

wiceprzewodniczący może prowadzić  obrady sesji, jeżeli wyniknęłaby taka sytuacja. 

Natomiast kwestia techniczna, czy uchwały wtedy mogą być podpisane przez Panią 

Przewodniczącą, czy też w trybie pilnym musielibyśmy wystąpić o podpis elektroniczny dla 

wiceprzewodniczącego, na chwilę obecną nie spotkałem się z taką sytuacja, sprawdzę  

i odpowiem. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – musimy liczyć się z kosztami. Na te pół roku wydawanie 

pieniędzy nie będzie konieczne.  

 

Radna Judyta Belka-Domińczyk złożyła ustny wniosek ws. obrębu ul. Rynek, żeby naprawić 

odwadniające studzienki przy parkingu, które są uszkodzone i stanowią zagrożenie 

wypadkiem. Rynek to nasze dobro wspólne i Pani Radna prosi o pozytywne załatwienie tej 

sprawy.  
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Dyrektor Biura Dariusz Saternus – rano sprawa została już zgłoszona. Studzienki są 

zapadnięte, chyba ktoś ciężkim samochodem na nie najechał. Naprawa tych studzienek 

została już zlecona.  

 

 

 

Ad. 9 Sprawy różne. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – w niedzielę odbędą się gminne dożynki, na które Pan 

Burmistrz już nas zaprosił. 

 

Ad.10 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia 

LXIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady LXIII Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 15:30 do 16:55.        


